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Protokół 
z posiedzenia XII sesji Rady Gminy w Rozprzy odbytej w dniu 30 grudnia 2011 roku. 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie 10‐tej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rozprzy. 

 
Punkt 1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
 
Obrady prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. 
Powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
W obradach uczestniczyło 15 radnych. Lista obecności w załączeniu protokółu. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Janusz Jędrzejczyk Wójt Gminy 
2. Artur Cubała Zastępca Wójta 
3. Bożena Nagrodzka  Sekretarz Gminy 
4. Bogdan Górecki Skarbnik Gminy 
5. Ilona Maćkiewicz  Radca Prawny 
6. Jan Życiński  Dyrektor ZGK 

 
W trakcie omawiania punktów porządku obrad  na posiedzenie zapraszani byli  pracownicy, 
którzy przygotowywali projekty uchwał na sesję. 
 
 

Punkt 2 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, który 
radni otrzymali wraz  z materiałami na  sesję. Zmian nie wniesiono w  związku  z powyższym 
porządek realizowany był w następującym brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z XI sesji Rady Gminy. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

na lata 2011‐2022. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok. 
7. Uchwalenie Statutu Gminy Rozprza. 
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania  przestrzennego  dla  nieruchomości  stanowiących  rolniczą 
oczyszczalnię ścieków w Niechcicach oraz terenów przyległych. 

9. Podjęcie  uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  oznaczonej 

numerem 145/5 położonej w Milejowie. 



2 
 

10. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

Protokół z XI sesji Rady Gminy odbytej 30  listopada 2011 roku przyjęto przy  jednym głosie 
wstrzymującym.  
 

Punkt 3 
Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

 
Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował o: 
‐  zaleceniach  pokontrolnych  z  przeprowadzonej  kontroli  przez  Regionalną  Izbę 
Obrachunkową w Łodzi w Urzędzie Gminy  i w Zakładzie Gospodarki Komunalnej Gminy, 
 
‐  odbytej w  dniu  13  grudnia  br.  rozprawie  administracyjnej  z mieszkańcami miejscowości 
Wroników w  sprawie  planowanej  inwestycji o  nazwie  „  Budowa wiaty magazynowej  oraz 
utwardzenie  terenu  z  przeznaczeniem  do  czasowego  gromadzenia  odpadów  innych  niż 
niebezpieczne wraz z niezbędną infrastrukturą na działce nr 862 i 863 obręb Wroników”. 
Inwestor  Stellit  Sp.  z  o.o.  z  miejscowości  Mierzęcice  działając  przez  pełnomocnika  PUH  
EKOPERFECT z Piotrkowa Tryb. wystąpiła z wnioskiem do Wójta Gminy o wydanie decyzji  
o środowiskowych uwarunkowaniach dla planowanego przedsięwzięcia. 
Realizacja inwestycji spotkała się z sprzeciwem mieszkańców miejscowości Wroników  
w  związku  z  powyższym  zorganizowano  rozprawę  administracyjną.  Wszyscy  obecni  na 
zebraniu  byli  przeciwni  powstaniu  takiej  inwestycji.  Ponadto  Wójt  Gminy  wystąpił  do 
Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  w  Piotrkowie  Tryb  z  prośbą  o  podjęcie 
stosownych działań w  sprawie nielegalnie prowadzonych  robót budowlanych na działkach 
objętych planowaną inwestycją, 
 
‐ złożonym wniosku w ramach programu priorytetowego do Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na „Termomodernizację budynków użyteczności publicznej 
należących do Gminy Rozprza”. Programem objęto sześć budynków użyteczności publicznej 
na  wykonanie  prac  związanych  z  termomodernizacją  budynków  tj.  budynek  szkoły 
w Rozprzy, w Milejowie i w Niechcicach oraz budynek komunalny w Rozprzy (apteka),  
w Niechcicach (dom kultury), w Milejowie (dom nauczyciela). 
Ponadto  na  termomodernizację  budynków  tj.  Szkoły  Podstawowej  w  Rozprzy  i  Szkoły 
Podstawowej  w Milejowie  złożony  został  również  wniosek  do  Regionalnego  Programu 
Operacyjnego Województwa Łódzkiego 2007‐2013. Wniosek został rozpatrzony pozytywnie 
w 2009 roku , jednak ze względu na brak środków finansowych był na liście rezerwowej.  
W  dniu  23  grudnia  br.  urząd  został  poinformowany,  że  projekt  powyższy  został 
zakwalifikowany  do  dofinansowania.  Realizację  zadania  projektu  „Termomodernizacja 
budynku  Szkoły  Podstawowej  w  Rozprzy  i  budynku  Szkoły  Podstawowej  w  Milejowie”  
zaplanowano do końca 2012 roku. 
Mając  na  uwadze  poziom  dofinansowania  tj.  RPO  województwa  łódzkiego  85%  kosztów 
kwalifikowanych (brutto) to dotacja w wysokości 784.000 zł, natomiast  NFOŚ i GW do 30 % 
kosztów kwalifikowanych to dotacja ponad 600.000 zł dla 6 zadań oraz do 60% pożyczki tj. 
1.450.000 zł. 
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Ponadto wójt dodał, że chcąc skorzystać z dotacji NFOŚ i GW to do końca czerwca 2012 roku 
trzeba  zrealizować  przedsięwzięcie   w  stopniu  umożliwiającym  rozliczenie minimum  50% 
kwoty dotacji. 
Wobec  tego może  być  konieczna  rezygnacja  z  pomocy w  ramach Narodowego  Funduszu 
Ochrony Środowiska  i Gospodarki Wodnej, natomiast korzystniejsze niż Narodowy Fundusz 
warunki,  proponuje  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska  na  termomodernizację. 
Korzystając z doświadczeń Narodowego Funduszu, Wojewódzki Fundusz po raz pierwszy  
w  historii  2012  wdroży  program  priorytetowy  dotyczący  termomodernizacji.  Warunki 
dofinansowania  są następujące 95% wartości  zadania  stanowią    środki WFOŚ  i GW w  tym 
50% dotacja i 50% pożyczka,  5% wkład własny.  
 
‐  odbytym spotkaniu w dniu 28 grudnia 2011 roku w Urzędzie Miasta w Piotrkowie Tryb. 
w  sprawie  zawartego w 2006  roku porozumienia międzygminnego programu oczyszczania 
ścieków  komunalnych pomiędzy Miastem Piotrków Tryb., Gminą Rozprza i Gminą Sulejów  
w celu przygotowania i realizacji zadania polegającego na budowie sieci kanalizacji sanitarnej 
na terenie obejmującym między innymi północną część Gminy Rozprza. 
Do  10  lutego  2012  roku  Gmina  Rozprza  została  zobowiązana  do  zajęcia  stanowiska  w 
powyższej  sprawie  i  poinformowanie  Miasta  Piotrków  Tryb.  o  dalszej  współpracy  bądź 
wycofaniu się z porozumienia, 
 
Radny Janusz Misztela wnioskował o poinformowanie radnych na następnej sesji  
o poniesionych kosztach związanych z budową kanalizacji w północnej części gminy.  
 
‐  o ogłoszonym konkursie na stanowisko Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy 
Rozprza. Termin składania ofert do 30 grudnia 2011 roku. 
 
                      W dalszej części posiedzenia Zastępca Wójta Artur Cubała poinformował, że 
 w    związku  z przystąpieniem Gminy Rozprza w bieżącym  roku do  Stowarzyszenia  Lokalna 
Grupa Działania „BUD‐UJ RAZEM”, która funkcjonuje w ramach Osi 4 LEADER, gmina otrzyma 
środki z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich   działanie „Odnowa  i rozwój wsi” –  łączna 
pula    środków  finansowych dostępnych dla gminy  to   627.000  złotych,  z  czego 500.000  zł 
planuje  się  przeznaczyć  na Gminne  Centrum  Kultury w  Rozprzy  ‐  remont  i  dostosowanie 
budynku zakupionego od Gminnej Spółdzielni.   
Obecnie ogłoszony został konkurs na koncepcję i zagospodarowanie obiektu. 
Pozostałe 127.000 zł jest propozycja przeznaczenia na dokończenie rozpoczętej inwestycji  
i dostosowanie stadionu do wymogów Okręgowego Związku Piłki Nożnej, stadionu  
w Mierzynie. 
Natomiast pula środków na małe projekty w kwocie 85.000 złotych, o które gmina będzie się 
ubiegać, planuje się  przeznaczyć na promocję gminy ‐  organizację dni Rozprzy w 2012 i 2013 
roku oraz jeden wniosek na budowę placu zabaw przy przedszkolu w Niechcicach. 
Ponadto Zastępca Wójta poinformował, iż zainteresowanie konsultacjami w gminie Rozprza, 
dotyczącymi  naborów  dla  działań  „Tworzenie  i  rozwój  mikroprzedsiębiorstw”  oraz 
„Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej” jest stosunkowo duże. 
W ramach działania   413 „Funkcjonowanie Lokalnej Grupy Działania” w 2012 roku zostanie 
opublikowany w  liczbie 3.000 egz. przewodnik promujący Gminę Rozprza  i  Lokalną Grupę 
Działania „BUD‐UJ RAZEM”. 
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Punkt 4 
Zmiana budżetu i w budżecie na 2011 rok 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki omówił planowane zmiany w planie dochodów oraz  
w planie wydatków budżetowych. 
Zaproponowane  zmiany  w  planie  dochodów  i  wydatków  budżetu  spowodowały  spadek 
deficytu  budżetowego o kwotę 171 469 zł – do kwoty 3.732.300 zł. Planowana kwota długu 
na koniec 2011 roku to 16.400.516,86 zł, co stanowi 54,25 % dochodów. 
Pytań ze strony radnych do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący  Rady  przedstawił  pozytywną  opinią  Komisji  Budżetu,  Finansów  i  Rozwoju 
Gospodarczego. Opinia w załączeniu protokółu. 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła   
 

Uchwałę Nr XII/99/11 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok 

 
Uchwała w załączeniu. 

 
Punkt 5 

Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011‐2022 
 
Skarbnik  Gminy  Bogdan  Górecki  poinformował,  że  zmiany  dotyczą  załącznika  nr  1  tj. 
zaktualizowania  wartości zmieniającej budżet –  przychody, dochody, wydatki i deficyt. 
Natomiast  w  wykazie  przedsięwzięć  w  części  I,  pkt.  C  w  wydatkach  majątkowych 
wprowadzono  zmiany  w  poz.  1  „Przebudowa  Rynku  Piastowskiego  w  Rozprzy  oraz  ulic 
przyległych” zmiana dotyczy zmniejszenia wydatków w 2011 roku. 
 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę Nr XII/100/11 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011‐2022 

 
Uchwała w załączeniu. 
 

Punkt 6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na 2011 rok 
 

Pełnomocnik  Wójta  Gminy  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Ewa  Paras 
poinformowała,  że gmina pobiera od przedsiębiorców opłatę za korzystanie z zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych. 
W budżecie Gminy Rozprza na  2011  rok wpływy  z  tytułu opłat  za  korzystanie  z  zezwoleń 
zaplanowano w wysokości  125.000  zł,    natomiast  do  15  grudnia  2011  roku  faktyczne  ich 
wpływy to kwota 131.039,12 zł. 
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W  związku  z powyższym należy dodatkowe  środki w kwocie 6.070  złotych wprowadzić do 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych  na 2011 rok.  
Środki  zostaną  wykorzystane  na  działalność  Gminnej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych w Rozprzy. 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę Nr XII/101/11 
w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na 2011 rok 
 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

 
Punkt 7 

Uchwalenie Statutu Gminy Rozprza 
 
Przewodniczący Rady  Tomasz Gemel  przypomniał  skład  Komisji  Statutowo‐Regulaminowej 
powołanej na sesji 30 marca 2011 roku. tj.  
Tomasz Gemel 
Jadwiga Kułak ‐Pełka  
Małgorzata Olczyk 
Krzysztof Biegański 
Poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia, na których to naniesione zostały zmiany 
ustawowe do statutu z 2003 roku. 
Ponadto w dwóch miejscowościach przeprowadzane były konsultacje społeczne w  związku 
ze zmianą przynależności do innego sołectwa tj. 
‐ Gieski do sołectwa Truszczanek  
‐ 10 posesji (nr 74A do nr 80) miejscowości Łochyńsko do sołectwa Bagno. 
 
Sekretarz Gminy Bożena Nagrodzka  omówiła wprowadzone zmiany do statutu. 
 
W dyskusji: 
 
Radny  Arkadiusz  Próba  był  zaskoczony  zmianą  przynależności  miejscowości  Gieski  do 
sołectwa  Truszczanek.  Poinformował,  że  o  powyższym  dowiedział  się  z  informacji 
przedłożonej przez Przewodniczącego Rady. 
Nawiązał  do  zebrania,  które  odbyło  się  w  sołectwie  Wola  Niechcicka  Stara  w  sprawie 
podziału sołectwa, w którym uczestniczyło 90 % mieszkańców całego sołectwa. 
Radny uważał, że w powyższej sprawie został pominięty sołtys sołectwa Niechcice,  
a  zwołane zebranie  przez sołtysa sołectwa Truszczanek było nieformalne. 
 
Następnie  radny pytał, kto powinien kontrolować dochody własne działalności sołectwa  tj. 
Wójt, czy Komisja Rewizyjna.  
 
Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy Bożena Nagrodzka . 
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Poinformowała,  że  z  inicjatywą  dotyczącą    zmiany  przynależności  do  innego  sołectwa 
wystąpili mieszkańcy miejscowości Gieski.  
Na tę okoliczność prowadzone były rozmowy w obydwu sołectwach, sołtysi przedłożyli  
z odbytych  spotkań protokóły. Natomiast konsultacje odbyły  się    z udziałem mieszkańców 
miejscowości Gieski.  Zgodnie ze statutem sołectwa, aby zebranie było prawomocne musi 
 w nim uczestniczyć 1/5 (20%) uprawnionych do głosowania.  
W  konsultacjach  przeprowadzonych  w  miejscowości  Gieski  uczestniczyło  30  %  
uprawnionych do głosowania wyborców. 
Natomiast  odnośnie  pytania  drugiego,  kto  może  przeprowadzać  kontrolę  dochodów 
własnych sołectwa ‐ Sekretarz Gminy poinformowała, że  w ustawie  o samorządzie gminnym 
jest  zapisane,  że  działalność  wójta,  gminnych    jednostek  organizacyjnych  i  jednostek 
pomocniczych kontroluje komisja rewizyjna, której ustawodawca przyznał uprawnienia  
w zakresie kontroli. 
 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka uznała, że należy uszanować decyzję mieszkańców miejscowości 
Gieski, jednak zdaniem radnej nie zostały zachowane  reguły prawne. 
 Radna pytała:  
‐ czy zostało zwołane zebranie w sołectwie Niechcice,  
‐ czy jest protokół z takiego zebrania wiejskiego, w którym zapisane jest stanowisko  sołtysa 
 i rady sołeckiej w powyższej sprawie,  
‐ czy jest lista obecności osób uczestniczących w zebraniu. 
 
Zdaniem radnej o ile nie zostały spełnione powyższe warunki to nie można mówić  
o formalnej zmianie granicy sołectwa. 
 
Radny Zbigniew Kaczmarek w nawiązaniu do wypowiedzi  radnego Próby poinformował,  że 
zebranie zostało zorganizowane z inicjatywy mieszkańców miejscowości Gieski w sali zebrań 
w Truszczanku. Natomiast w zebraniu nie uczestniczył sołtys sołectwa Truszczanek i nie było 
ono zwołane z inicjatywy sołtysa. 
 
Przewodniczący  Rady    Tomasz  Gemel  skierował  swą  wypowiedź  do  radnej  informując 
jednocześnie radnych, że dyskusja w powyższej sprawie była  na Komisji Statutowej. 
Radna  otrzymała  do  wglądu  dokumenty  w  celu  zapoznania  się  ,  do  których  nie  miała 
zastrzeżeń. Natomiast przeprowadzone zostało głosowanie  i projekt statutu został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady  zwrócił  się  z następującymi pytaniami do obecnej na  sesji 
radcy prawnego: 
‐  czy obowiązkiem Urzędu Gminy było przeprowadzenie konsultacji w sołectwie Niechcice  
w sprawie przynależności miejscowości Gieski do innego sołectwa, 
‐  czy mieszkańcy Niechcic powinni decydować w sprawie wniosku  mieszkańców Giesek. 
 
Radca Prawny Ilona Maćkiewicz zacytowała zapisy z ustawy o samorządzie cyt. 
„Jednostkę  pomocniczą  tworzy  rada  gminy,  w  drodze  uchwały,  po  przeprowadzeniu 
konsultacji z mieszkańcami lub z ich inicjatywy”. 
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Z inicjatywą przynależności do innego sołectwa wystąpili mieszkańcy m. Gieski i w tej sytuacji 
należało  uszanować  ich wolę  i  przeprowadzić  konsultacje.  Zgodnie  ze  statutem  sołectwa 
zebranie jest ważne jeśli weźmie w nim udział co najmniej 1/5 uprawnionych. 
Do sprawy należało podejść rozsądkowo, ponieważ sprawa dotyczyła mieszkańców Giesek. 
 
Sekretarz Gminy Bożena Nagrodzka – odnośnie odbytych konsultacji zostanie przygotowana 
informacja dla radnych na najbliższą  sesję. 
 
Przewodniczący  Rady  zapytał  p.  Dobrowolską,  czy  sołtys  sołectwa  Niechcice  była 
poinformowana o złożonym wniosku przez mieszkańców m. Gieski. 
 
Gdy do Urzędu Gminy wpłynął wniosek mieszkańców miejscowości Gieski, przesłane zostały 
pisma  o  tej  samej  treści  do  sołtysa  sołectwa  Niechcice  i  sołectwa  Truszczanek.  Do  pism 
załączono ksero wniosku mieszkańców   m. Gieski. Sołtysi zorganizowali spotkania w swoich 
sołectwach z radą sołecką i mieszkańcami. Protokóły z odbytych zebrań znajdują się w aktach 
gminy. 
 W  następnej  kolejności  zorganizowane  zostały  konsultacje  z mieszkańcami miejscowości 
Gieski zgodnie z uchwałą w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji.   
W  zebraniu  uczestniczyło  30%  uprawnionych  do  głosowania  mieszkańców  miejscowości 
Gieski i jednogłośnie wyrazili chęć przynależności do sołectwa Truszczanek – poinformowała 
p. Dobrowolska.  
Ponadto dodała,  że ostateczna decyzja w powyższej  sprawie  i  tak należeć będzie do Rady 
Gminy. 
 
Radny  Grzegorz  Konopka  zwrócił  uwagę  na  przytaczany  przez  radnych  przykład  podziału 
sołectwa Wola Niechcicka Stara. Zdaniem radnego sytuacja w tamtym przypadku była  inna, 
ponieważ  dzielone  było  sołectwo  i  dodatkowo  tworzone  nowe.  Natomiast  mieszkańcy 
miejscowości Gieski wyraziły chęć przynależności do innego sołectwa. 
 
Radna Agata Bartkowska zwróciła uwagę na zbyt długą dyskusję w sprawie jednego tematu. 
Poinformowała,  że  podobna  sytuacja  dotyczyła  sołectwa  Łochyńsko,  ponieważ  10  posesji  
tzw. Parceli Łochyńsko wyrazili chęć przynależności do sołectwa Bagno. Pani sołtys sołectwa 
Łochyńsko  otrzymała  pismo  z  urzędu  wraz  z  wnioskiem  tych  mieszkańców  o  zajęcie 
stanowiska w powyższej sprawie.  Zorganizowane zostało spotkanie przez sołtysa  
z udziałem rady sołeckiej, na którym stwierdzono, że o ile jest taka wola mieszkańców to nie 
należy się sprzeciwiać. O powyższym poinformowany został Wójt.  
 
Na tym dyskusję zakończono. 
Przegłosowano projekt Statutu Gminy Rozprza. 
 
Przy dwóch głosach wstrzymujących przyjęto  

 
Uchwałę Nr XII/102/11 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Rozprza 
  
Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości stanowiących rolniczą oczyszczalnie 

ścieków w Niechcicach oraz terenów przyległych 
 

Inspektor Daniel Dybalski   poinformował,  że przyjęcie uchwały ma na celu zmianę obszaru 
przewidzianego do opracowania miejscowego planu  zagospodarowania   przestrzennego, a 
także uchylenie zawierającej błędy dotyczące numeracji działek, uchwały Nr XI/93/11 z dnia 
30 listopada 2011 roku. Po sugestiach Wydziału Prawnego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi , 
w  nowej  uchwale  nie  wymienia  się  numerów  działek  objętych  przewidzianym 
opracowaniem.  
 
Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę Nr XII/103/11 
w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla nieruchomości  stanowiących rolniczą oczyszczalnię ścieków  

w Niechcicach oraz terenów przyległych 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej nr 145/5 
położonej w miejscowości Milejów 

 
Kierownik Referatu Małgorzata Wrzeszcz przypomniała o przyjętej uchwale 2 września 2011 
roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  oznaczonej  numerem  145/1 
położonej w miejscowości Milejów, co umożliwiło dokonanie podziału nieruchomości.  
W  wyniku  podziału  działki  nr  145/1  wydzielono  działkę  nr  145/4,  na  której  znajduje  się 
studnia i działkę 145/5, która może być przedmiotem zbycia. 
 
Przyjęto jednogłośnie   

Uchwałę Nr XII/104/11 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej  

 numerem 145/5 położonej w miejscowości  Milejów 
 

Uchwał w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 10 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 
Radny  Janusz  Misztela  pytał,  czy  zatwierdzony  został  przebieg  obwodnicy  miejscowości 
Rozprza i czy wiadomo, który wariant zostanie ostatecznie zrealizowany. 
O ile brak takiej informacji w gminie, wnioskował o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad w Łodzi z zapytaniem w powyższej sprawie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel zapoznał z pismami tj. 
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1/  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Łodzi  w  sprawie  wniosków  pokontrolnych 
stwierdzonych  w  wyniku  kompleksowej  kontroli  gospodarki  finansowej  i  zamówień 
publicznych  w Urzędzie Gminy, 
 
2/    Pana  Grzegorza  Marcinkowskiego    dotyczące  wyczyszczenia  stawu  w  sołectwie 
Świerczyńsko. 
 
3/  Pana Tomasza Łuczyk zam. Rozprza  oraz Proboszcza Parafii Rozprza dotyczące podjęcia 
uchwały regulującej zasady prowadzenia działalności handlowej w rejonie pasa drogowego , 
drogi gminnej Rozprza ‐ Nowa Wieś na wysokości cmentarza oraz na terenie Gminy Rozprza. 
Na  posiedzeniu  byli  obecni  Państwo  Beata  i  Tomasz  Łuczyk,  którzy  przedstawili    problem 
związany  z nielegalnym handlem prowadzonym w obrębie cmentarza w Rozprzy. 
 
Przewodniczący Rady skierował pismo do Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego 
i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy. 
 
Radna  Jadwiga  Kułak  –Pełka    była  zainteresowana  obwodnicą  Niechcic,  odniosła  się  do 
opracowanego  wariantu  przez  mieszkańców.    Radna  była  zainteresowana  czy  wariant 
zdaniem  mieszkańców  najkorzystniejszy  uzyskał  akceptację  Generalnej  Dyrekcji  Dróg 
Krajowych i Autostrad. 
Ponadto  radna  pytała,  co  było  powodem  do  zmiany  dyrektora  i  ogłoszenia  konkursu  na 
stanowisko Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy Rozprza. 
 
Wójt  Janusz  Jędrzejczyk  odpowiedział  radnej,  że  wystąpi  z  zapytaniem  do  Generalnej 
Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad  odnośnie  terminu  realizacji  oraz  wariantu  budowy 
obwodnicy Rozprzy i Niechcic. 
Natomiast  odnośnie  drugiego  pytania Wójt  poinformował,  że  zapoznał  się  z  protokółami 
kontroli przeprowadzonej w Zakładzie Gospodarki Komunalnej przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy  i  Regionalną  Izbę  Obrachunkową  w  Łodzi  oraz  wskazanymi  w  nich 
nieprawidłowościami. 
Powodem do podjęcia decyzji o  zmianie dyrektora  zakładu były  również uwagi  kierowane 
przez radnych oraz mieszkańców dotyczące  funkcjonowania zakładu. 
 
Radny  Dariusz  Jagiełło  ‐  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  wyjaśnił,  że  komisja 
przeprowadzając kontrolę w Zakładzie Gospodarki Komunalnej sporządziła protokół  
i  wskazała  nieprawidłowości  z  przeprowadzonej  kontroli.  Natomiast  w  żadnym  punkcie 
protokółu nie zostało zapisane, aby  dokonać zmiany dyrektora.  
Zdaniem radnego obecny dyrektor jest fachowcem w tej dziedzinie, co jest znaczące dla tego 
zakładu. O ile komisja miała uwagi to jedynie do pracy osób podwładnych dyrektorowi. 
Uważał, że pochopnie podjęto decyzje,  dyrektorowi należało dać szansę. 
Następnie radny nawiązał do ogłoszonego konkursu w Biuletynie  Informacji Publicznych na 
stanowisko dyrektora ZGK. 
Radny uważał, że zawarte w ogłoszeniu  wymogi dotyczące tego stanowiska są śmieszne.  
Zdaniem  radnego  osoba  ubiegająca  się  o  to  stanowisko  powinna  posiadać  5  letni  staż  na 
stanowisku kierowniczym i dobrą znajomość pracy w zakładzie. 
Kończąc swą wypowiedź  dodał, że decyzja została podjęta zbyt pochopnie. 
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W  nawiązaniu  do wypowiedzi  radnego Wójt  Janusz  Jędrzejczyk  odpowiedział,  że  polityka 
kadrowa jest w gestii wójta, a nie komisji rewizyjnej. 
 
Radna  Agata  Bartkowska  Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Spraw  Socjalnych  i  Ochrony 
Środowiska  zapoznała  Radę  Gminy  z  poruszanymi  sprawami  na  posiedzeniu  komisji 
dotyczącymi funkcjonowania Gospodarstwa Rolno‐Hodowlanego w Niechcicach.  
Na  posiedzeniu  poruszany  był  problem  zagospodarowywania  ścieków  i  gnojowicy w ww. 
gospodarstwie . Wypracowane zostały przez  komisję  wnioski zawarte w protokole komisji  
z dnia 16 listopada 2011 rok , które odczytała i skierowała do Przewodniczącego Rady. 
 
Przewodniczący  Rady    poinformował,  że wnioski  komisji  przekazane  zostaną  do  realizacji 
Wójtowi Gminy. 
 
Radny Grzegorz Konopka poruszył  sprawę niszczenia drogi w miejscowości  Janówka przez 
jeżdżące    tą  drogą  ciężkie  samochody  ‐  tiry  pomimo  ustawionych  znaków  o  ograniczeniu 
tonażu, w związku z powyższym wskazane byłoby  karanie  jeżdżących tą drogą kierowców. 
 
Przewodniczący  Rady  Tomasz  Gemel  poinformował,  że w miesiącu  styczniu  zaplanowany 
został harmonogram  spotkań wszystkich komisji  stałych Rady Gminy odnośnie budżetu na 
2012 rok. Pierwsze posiedzenie zostało zaplanowane wstępnie na 10 stycznia 2012 roku. 
 
 

Punkt 21 
Zakończenie obrad 

 
Przewodniczący Rady złożył życzenia noworoczne oraz podziękował obecnym za udział  
w XII sesji Rady Gminy.  
Obrady zakończono o godzinie 13°°. 
 
 
Protokółowała                                                           Przewodniczący Rady  
K. Dobrowolska 
                                                                                Tomasz Gemel 
 


